

Title (en)  
Swimming pool.

Title (de)  
Badebecken.

Title (fr)  
Piscine.

Publication  
**EP 0594975 A1 19940504 (DE)**

Application  
**EP 93113827 A 19930830**

Priority  
DE 9213626 U 19921009

Abstract (en)

A swimming pool exhibits, in the upper pool-edge region, a U-shaped overflow channel (3) in which that water which laps over the pool edge (2), when the body (1) of the pool is full, can be accommodated. The pool edge (2) is provided, at least in the transition region to one of the upper U-profile legs (5, 6) of the overflow channel (3), with a vertically adjustable adjusting member (7, 7') which can be moved, via releasable fastenings (8), from a preliminary mounting position into supporting engagement, which uniformly levels the surface of the water, in the region of the pool edge (2).<IMAGE>

Abstract (de)

Ein Badebecken weist im oberen Beckenrandbereich eine U-förmige Überlaufrinne (3) auf, in der ein im Füllzustand des Beckenkörpers (1) den Beckenrand (2) überspülender Schwallwasseranteil aufnehmbar ist. Der Beckenrand (2) ist zumindest im Übergangsbereich zu einem der U-Profilabschenkel (5,6) der Überlaufrinne (3) mit einem höhenverstellbaren Justierglied (7,7') versehen, das über lösbare Befestigungsmittel (8) aus einer Vormontagestellung in einen eine gleichmäßige Wasserspiegelnivellierung bildenden Abstützungseingriff im Bereich des Beckenrandes (2) bringbar ist. <IMAGE>

IPC 1-7  
**E04H 4/12**

IPC 8 full level  
**E04H 4/12** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E04H 4/1227** (2013.01)

Citation (search report)  
• [XA] US 4007566 A 19770215 - MOLITOR VICTOR D  
• [A] FR 2537196 A1 19840608 - DESJOYAUX CATHERINE [FR]  
• [A] DE 8705702 U1 19870604

Cited by  
US2023151627A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI LU NL PT SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0594975 A1 19940504; EP 0594975 B1 19970618**; AT E154662 T1 19970715; DE 59306782 D1 19970724; DE 9213626 U1 19921210

DOCDB simple family (application)  
**EP 93113827 A 19930830**; AT 93113827 T 19930830; DE 59306782 T 19930830; DE 9213626 U 19921009